

Referat til bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Jomfruens- og Vægtens Kvarter

Pkt.	Emne	Ansvarlig
	<u>Formalia</u> Dato: 3. Juni 2019 kl. 20.00 Sted: Jens, Jomfruens Kvarter 12 Deltagere: Jens, Peder, Thomas, Mads, Carsten, Arni, Annemette, Stefan Referent: Peder	
1	Præsentation af sig selv – bordet rundt	Alle
2	<u>Konstituering af bestyrelsen</u> Formand: Jens. JK 12 Næstformand: Peder, JK 71 Kasser: Thomas IT/Mail Box ansvarlig ansvarlig: Mads Bestyrelsesmedlem: Annemette Suppleant: Arni & Carsten Kontakt til Ravn: Carsten, JK6 Referent: Peder	Jens
3	<u>Overdragelse af opgaver omkring, mail, dropbox, kontingent inddragelse osv. fra Stefan</u> - Mads tager denne post fremadrettet og tager en aften med Stefan så alle nedenstående opgaver kan overdrages - Jesper Gran Laursen vil varetage sikkerhed af vores hjemmeside for 500 kroner årligt – Bestyrelsen enig at bruge penge på dette - Alle dokumenter ligger nu i Google drive og dropbox kan slettes - Indkaldelse til generalforsamling samt kontingent opkrævning - Uploade referater osv. til hjemmesiden - Reagere på henvendelser fra bl.a. ejendomsmæglere	Stefan
4	<u>Næste skridt i forhold til overdragelse fra kommunen</u> - Jens tager fat i kommunen for en opfølgning i løbet af uge 23, både skriftlig og telefonisk - Jens tager fat i Uranus vænget og hører hvordan de har fået deres sag lukket, samt hører om de vil dele deres overdragelsesdokument - Der er enighed i bestyrelsen om, at vi også vil "strække" os lidt for at overdragelsen kan komme igennem	Jens

5	<u>Kontrakt med Ravn</u> Overtages af Carsten og han tager kontakt for at få kigget på ny kontrakt. Thomas sender kontaktoplysninger til Carsten samt andre relevante dokumenter. Carsten får en vurdering af hvad der skal laves, evt. inkl. Brænding af ukrudt ved kantsten et par gange årligt Det blev ligeledes besluttet at der skal indhentes tilbud fra evt. andre udbydere efter en snak med Ravn	Thomas
6	<u>Opkrævning af kontingent ved de nye udstykninger på Vægtens kvarter</u> Vil komme med på listen fra næste år, og er de ikke solgt opkræves VK Byg	Stefan
7	<u>Diverse og næste møde</u> - Gadespejl på JVK – Jens er i dialog med en fra politiet omkring hvilken løsning der vil være det bedste og hvad der er tilladt - Undersøge yderligere beplantning af stører træer på JVK, samt involvering af en rådgiver - Bliver et punkt på næste bestyrelses møde i august - Næste møde mandag d. 19/8 klokken 20:30 hos Carsten JVK	Peder